
Protokół Nr 11/2019 

 

z posiedzenia Komisji  Strategii i Rozwoju Miasta 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 18 lipca 2019 r. godz. 14.03 – 14.21 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – Kamil Stelmasik 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

– Pan Kamil Stelmasik otworzył posiedzenie, 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności.  

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał na sesję 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 23 lipca 2019r. w sprawie: 

 

1) sprzedaży nieruchomości. (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

 

2) sprzedaży działki gruntu (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

 

3) sprzedaży działki gruntu (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) ustanowienia służebności drogi 

koniecznej (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu. 

 

Radny Kamil Stelmasik zwróciła się z zapytaniem, 

jaki jest pomysł na przedmiotową działkę. 

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Pani 

Anna Targowska wyjaśniła, że terenem tym 

zainteresowani są właściciele działki obok. Jest to 

nieduży teren niezagospodarowany, który można 

wykorzystać pod garaż, bądź pod zieleń. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu. 

 

Radny Jerzy Wrona zwrócił się z prośbą  

o wyjaśnienie przedmiotowej sytuacji. 

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Pani 

Anna Targowska wyjaśniła, że o ustanowienie 

służebności wystąpiła właścicielka działki nr 64/2,  

z uwagi na brak dostępu do drogi publicznej.  

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia służebności drogi 

koniecznej. 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) bezprzetargowego wydzierżawienia 

nieruchomości, położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Świętokrzyskiej 

(projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) bezprzetargowego wynajęcia działek 

gruntu, położonych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Aleja Jana 

Pawła II (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 

 

Sprawy różne: 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Kamil Stelmasik 

zwrócił się z zapytaniem, jakie są średnie koszty 

dzierżawy stawów.   

Naczelnik Anna Targowska wyjaśniła że roczny 

koszt wynosi 1100 zł. Dzierżawiący ma również 

obowiązek utrzymywania terenu oraz opłaty za 

korzystanie z wód ustalone przez Wody Polskie. 

Radny Marek Giemza zwrócił się z zapytaniem, czy 

Związek Wędkarski inwestuje na przedmiotowym 

terenie. 

Naczelnik  Anna Targowska wyjaśniła, że Związek  

utrzymuje teren, zarybia staw, kosi. 

Na pytanie Radnego Jerzego Wrony o dostępność 

w/w terenu, Naczelnik Anna Targowska 

odpowiedziała, że jest on ogólnodostępny. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie bezprzetargowego 

wydzierżawienia nieruchomości, położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. 

Świętokrzyskiej. 

 

Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały w sprawie bezprzetargowego wynajęcia 

działek gruntu, położonych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Aleja Jana Pawła II. 

 

Radny Włodzimierz Sajda poinformował, że Koło 

Wędkarskie, które użytkowało Staw na Starym 

Zakładzie, zostało poinformowane, że od  chwili 

obecnej nie jest użytkownikiem w/w terenu. 

Użytkownikiem ternu jest Walcownia.  

Naczelnik Anna Targowska wyjaśniła, że mamy tu 

do czynienia ze stawem wody przemysłowej. 

Związek Wędkarski miał udostępniony staw na 

podstawie umowy podpisanej na okres 10 lat. 

Przedmiotowa umowa wygasła, natomiast wpłynął 

wniosek od jednej ze spółek prowadzących 

działalność produkcyjną. Prezydent Miasta wyraził 

zgodę na dzierżawę na okres 3 lat, ale pod 

warunkiem, że wędkarze będą mogli z niego 

korzystać, by mogli stopniowo zakańczać tam 

działalność. Rozwiązanie to zostało zaakceptowane 

przez wędkarzy. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

Anna Krakowiak                 Przewodniczący Komisji 

                   Kamil Stelmasik  


